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内容概要

　　《高职高专行业英语系列教材：医用高职英语》伴随着经济发展和社会变化，中国高等职业教育
走过了一条从学术教育逐步过渡到职业技术教育的路程。
最初作为大学学术教育（本科和专科）的一部分，高等专科学校和高等职业技术学院为国家和社会培
养出大批知识分子和技术人才；而全球化的今天，我国的高等职业教育也提出新的要求和培养目标，
那就是大力培养适合“世界工厂”和中国产业升级所需求的技术工人和服务人员。
与此相对应，教育部对高等职业教育，尤其是万众瞩目的基础英语教育的要求和培养目标做出了调整
，即提高英语基础教育的同时，加大对职业英语和行业英语教育的投入；要求全国高等职业技术院校
在课时的安排和教学方向上适当对职业英语和行业英语方面倾斜，并加强校企合作。
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章节摘录

　　the symptoms to reinforce his judgment. Western medicineuses chemical-based medicine and surgery for
medication，while Chinese medicine uses Chinese herbal medicine andacupuncture.　　For a patient， which is
more preferable? It depends. Usuallya Chinese doctor will recommend western medicine for intensivetreatment，
and Chinese medicine for recovery. Chinese medicineis more effective for some functional disease， the cause of
whichis difficult to make clear.　　What will happen if Chinese medicine is indeed abandoned? I have no idea of
it. For the patients suffering terminal disease，Chinese medicine is their last resort. It can not only alleviate painbut
also offer an option of different treatment.　　As a simple example， you see a western doctor if you haveacute
appendicitis， but you exercise or take Chinese herbs to keepyour body healthy enough to prevent appendicitis，
or to recovermore quickly from the surgery. Very few practitioners of westernmedicine in China reject traditional
Chinese medicine， and mostdoctors in China'will use some elements of Chinese medicine intheir own practice. 
　　⋯⋯
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